
Grundejerforeningen Louisenlund, referat af bestyrelsesmøde hos Ole, d. 11. maj, 

2023 kl 18.00. 

 

Til stede: Ole, Kim, Peter, Annette, Karin og Jette. - Gæst, (med som føl, for at afklare 

om han ønsker at stille op til bestyrelsen i 2024): Frederik Brogaard LL 22 

Afbud: Nina. 

Inden mødet begyndte, bad Annette om at der var én, som ville tilbyde at være 

ordstyrer. Kim tilbød og blev valgt. 

A. Referatet fra sidste møde blev underskrevet. 

B. Opdatering på projekt parkering og chikaner (Peter) 

Opdatering på stien mellem LL 51 og 53. 

Førstnævnte kører efter planen med enkelte justeringer. Det færdiggøres når 

vejret er til det. Arbejdet udføres af JS Striber. 

Stien bliver rettet op af Lars Albertsen. 

C. Punktet udsættes til senere på mødet. 

D. Økonomi 

Kontingentopkrævning sendes ud på e-mail til alle. De, der ingen e-mail har, 

får den leveret i postkassen. 

E. Aktivitetslauget De Grønne Fingre (Ole) 

Der er to nye medlemmer. Gruppen består af aktive og flittige mennesker. Det 

fungerer fint, men der bliver brug for flere personer når hækkene skal klippes i 

starten af juli. Der bliver evt. lavet et opslag på facebook. – Kim roser gruppen 

for deres store arbejde, de maskiner der er til rådighed og flittige mennesker, 

der vil bruge dem. 

F. Louisenlunds 40-års jubilæum i august 2024  

Der nedsættes et festudvalg (alle andre bidrager med gode idéer og praktisk 

hjælp): Kim, Peter og Karin. Vi har mange gode forslag der noteres til senere 

overvejelse. 

 

G.   Evt. Der opstod et spørgsmål omkring farver på træværk og carport. Emnet 

blev diskuteret med henvisning til lokalplanen, hvor reglerne står. 

          C. Vores Forening. Adressen er   

grundejerforeningenLouisenlund.voresforening.dk 



         Det er et godt værktøj, bedre end den gamle hjemmeside, som vil blive 

lukket.   Frederik tilbyder sig som hjælper til alle i Louisenlund, der har brug 

for hjælp til at komme på Vores Forening. Han har mobil 61701716, og man er 

velkommen til at ringe. 

Punkt til næste møde: Hvordan skal alle dokumenter ligge digitalt fremover? 

Planen er at afskaffe den fysiske papirmappe. Lokalplanen skal op også. 

 

Næste møde: 16. november, 2023 hos Peter kl. 18. 

 

Ref: AGL 160523 

 

 

  

 

 

 

 


